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Referat af Skolebestyrelsesmøde d. 8. oktober 2019 kl. 17.00-19.30 

Tilstede: 

Forældrerep.: Henrik Grønlund, Mads Wolff, Maja Yhde, Henrik Nygaard (deltaget under behandling af punkt 1-4 + 

6) 

Elevrep.: Clara Helth og Frederik Grønbæk 

Medarbejderrep.: Elizabeth Sørensen og Kelly Fjelstrup 

Eksterne rep.: Iben Hansen 

Skolens ledelse.: Rikke Schultz Pedersen og Kim Rasmussen 

 

Afbud: Michael Wessing, Line Specht og Laura Bertram 

 

Punkt 0: RPL (30 min) 

Skolens ledelse fremlægger arbejdet omkring skolens Ressourcecenter og PLC – RPL. 

Der er udarbejdet en vision og målsætninger for arbejdet i RPL, som er fremsendt efter sidste møde og med som 

bilag til dette møde. Punktet skal give skolebestyrelsen en indsigt i dette område af skolens arbejde. 

Dagsorden 
 
Punkt nr. 1: Godkendelse af dagsorden (2 min) 
 
Indstilling: Dagsorden af 8. oktober 2019 godkendes.  
 

Beslutning: Dagsordenen er godkendt 

(2 min) 

Punkt nr. 2: Godkendelse af referat (2 min) 
 
Indstilling: Referat af 3. september 2019 godkendes.  
 

Beslutning: Godkendelse af referat udskydes til SB-mødet den 24. oktober. 

(2 min) 

Punkt nr. 3: Eleverne har ordet (10 min) 
 
Orientering: 

Elevrådet har været på elvrådstur, med det formål at finde ud af, hvad elevrådet vil have fokus på i indeværende 

skoleår. 
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Elevrådet vil gerne arbejde med en ”regnbue-uge” i uge 6, for den ældste halvdel af skolens elever. 

- Det anbefales at undersøge, hvad Sex og Samfund har af tilbud i denne sammenhæng. 

Elevrådet vil gerne sætte fokus på toiletforholdene i Galaksen, og indeklimaforholdene i Universet. 

Elevrådet fremsætter et ønske om, at der kan være plads til et skatermiljø i skolegården. 

Elevrådet fremsætter et ønske om, at 9. årgangseleverne laver en overnatningstradition, hvor årgangens elever 

overnatter et enkelt døgn på skolen. 

 

Punkt nr. 4: Skolebestyrelsens forretningsorden (15 min) 

Efter nuværende praksis bliver skolebestyrelsens forretningsorden behandlet af bestyrelsen efter 
nyvalg. Det betyder, at forretningsordenen bliver behandlet hvert andet år i august/september efter 
tiltrædelse af nye medlemmer. Senest blev forretningsordenen behandlet og godkendt i september 
2018 I mellem tiden er der opstået spørgsmål til forretningsordenen fra et medlem, som ønsker den 

behandlet på ny. Konkret drejer det sig om en forespørgsel i forhold til, hvordan suppleanterne kan 
inddrages i forhold til skolebestyrelsens samlede arbejde. Derfor drøftes forretningsordenen i 
skolebestyrelsen. 
 
Indstilling: Drøftelse 
 

Beslutning: Dagsordner og referater bliver gjort nemmere tilgængelige for suppleanter, når AULA iværksættes 

efter efterårsferien. 

Det opfordres skolebestyrelsen at have fokus på, at ifølge skolebestyrelsens forretningsorden kan suppleanter 

inddrages i udvalgsarbejde under skolebestyrelsen. 

Bilag: Skolebestyrelsens forretningsorden 

Punkt nr. 5: Ansættelse af ledere (45 min) 
 

Skolen skal ansætte to pædagogiske afdelingsledere – en til indskolingen og en til mellemtrinnet. 
Der skal nedsættes et ansættelsesudvalg, hvor skolebestyrelsens forældrerepræsentanter deltager 
med to repræsentanter.  
Derfor bedes skolebestyrelsen drøfte de krav og ønsker, som skolebestyrelsen har til kommende 
ledere. 
Repræsentanterne vil inden for rammerne af mandatet fra skolebestyrelsen være forpligtet til at 
arbejde for, at de krav og ønsker, som skolebestyrelsen har til nye afdelingsledere, så vidt muligt 
bliver opfyldt. Der planlægges med første samtalerunde er d. 23. og 24. oktober og anden 
samtalerunde er d. 28. og 29. oktober. 

Derudover er det planlagt, at ansættelsesudvalget mødes d. 11. oktober samt d. 21. oktober. 
 
 
Indstilling: Drøftelse 
 

Beslutning/Opsamling: Henrik Grønlund og Mads Wolff deltager i første samtalerunde. Henrik Grønlund og Maya 

Yhde i anden samtalerunde. 

Ansættelsesudvalget mødes fredag den 11. oktober klokken 8-10 

Bilag: Stillingsopslag og ansættelsesproces. 
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Punkt nr. 6:  Skolebestyrelsesseminar (10 min) 
 
På forrige skolebestyrelsesmøde blev skolebestyrelsens seminar kort drøftet. Der var et ønske om, at Martin 
Hermansen kommer og holder et oplæg omkring bevægelse i skolen. Dette har skoleledelsen sikret en aftale om. 
Martin Hermansen kommer derfor og holder et oplæg d. 26, november kl. 15.00. 
Desuden drøftede skolebestyrelsen, at seminaret også skulle bruges til arbejde med principperne. 
Skolebestyrelsen bedes drøfte, hvordan og hvilke principper, som der skal arbejdes med til kommende seminar. 
Desuden bedes skolebestyrelsen drøfte om, der er andre temaer, som de gerne vil have på som 
dagsordenspunkter til kommende skolebestyrelsesseminar. 
 
 
Indstilling: Drøftelse og beslutning af indhold og form af kommende skolebestyrelsesseminar. 
 

Beslutning/Opsamling: Det opfordres til, at de forskellige udvalgsgrupper udarbejder en kort status inden 

seminariet. Denne sendes til skolens ledelse senest den 12. november, som efterfølgende distribueres ud til 

skolebestyrelsen. På skolebestyrelsesseminaret/mødet vil der blive arbejdet med principperne. 

 
Punkt nr. 7:  Trivselsforældremøde (15 min) 
 
På sidste skolebestyrelsesmøde blev et kommende møde med trivselsforældrene drøftet. Skolebestyrelsen vil 
gerne afholde et møde med trivselsforældrene i dette skoleår. Skolebestyrelsen bedes drøfte, hvilke tema/temaer, 
som mødet skal indeholde samt finde en dato for det pågældende møde. 
 
Indstilling: Drøftelse og beslutning 
 

Beslutning/Opsamling: 

Skolebestyrelsen skriver ud til trivselsforældregruppen for at høre, hvad de ville være interesseret i at mødes om. 

Det foreslås, at skolen præsenterer og orienterer de fremmødte om skolens arbejde med RPL (sammenlægning af 

RC-centerer og PLC). 

Dagen fastsættes til onsdag den 19.2.2020 klokken 19:00-21:00. 

 
Punkt nr. 8: Budget status (15 min) 
Skolebestyrelsen besluttede forrige år en budgetproces, som foreskriver, at skolebestyrelsen orienteres om 3. 
prognose. Desuden blev det besluttet, at hvis der fortsat er et økonomisk råderum i ”bufferpuljen” så skulle 
skolebestyrelsen drøfte evt. nye tiltag/investeringer for 4. kvartal eller hensætning til nyt budgetår.  
Skolen er overgået til de administrative fællesskaber pr. 1. oktober. 
Skolen giver skolebestyrelsen en status på budgettet. Skolebestyrelsen bedes efterfølgende drøfte denne status 
samt evt. beslutte, om der skal iværksættes nye investeringer. 
 
Indstilling: Drøftelse og beslutning. 
 

Beslutning: Punktet udskydes til et kommende møde 

Bilag: 3. prognose. 
 
Punkt nr. 9: Orientering fra skolens ledelse (5 min) 

Der er fokus på evt. omdannelse af fritidshjem til KKFO, men endnu ikke taget nogen beslutninger omkring dette. 
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Vi ved ikke, hvordan det hele lander, men der er stor opmærksomhed fra Frittens side på dette. Men det ved I jo 

allerede. 

Skolens ledelse har udsendt orientering om B og U-udvalgets kommende punkt omkring klassedannelse og 

skolestruktur. 
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